

檔 號：

保存年限：

教育部 書函

地址：10051臺北市中山南路5號

傳 真：如說明

聯絡人：如說明

電 話：如說明

受文者：國立臺灣海洋大學

發文日期：中華民國110年6月21日

發文字號：臺教技通字第1100083813號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：英國文化協會函-2021New Direction論文邀稿、徵件說明

主旨：有關英國在台辦事處英國文化協會訂於110年12月10日及11日線上

辦理New Direction 研討會論文邀稿案，請查照。

說明：

一、依英國在台辦事處英國文化協會110年6月17日BCTPE1100617號函辦理。

二、請轉知所屬人員或單位有關案內研討會邀稿乙事，如有相關疑義，可洽英國文化協會考試發展策略長鐘宜君（電話：0965273896）。

三、檢附英國文化協會來函影本暨論文邀稿說明各1份。

正本：各公私立大專校院、國家教育研究院

副本：英國文化協會、本部高等教育司

110/06/21
14:10:33
電子公文印章

110/06/21



英國在台辦事處英國文化協會 函

地址：11047 臺北市松高路 9 號 26 樓

聯絡人：鍾宜君

電話：0965273896

Email: vivian.chung@britishcouncil.org.tw

傳真：(02)8786-0985

受文者：教育部技術及職業教育司

發文日期：中華民國 110 年 6 月 17 日

發文字號：BCTPE 1100617

速別：速件

附件：Call for papers_2021 New Direction EA

主旨：針對 2021 年 12 月 10 日和 11 日線上舉辦 New Direction 進行論文邀稿事宜，惠請協助轉知大專校院踴躍參加，請查照。

說明：

- 一、 **New Direction** 是英國文化協會在英語語言測評方面的全球盛事，每年有來自全球語言測評的頂尖專家以及各國重要語言發展決策者共襄盛舉。台灣講者的參與將於國際上提升台灣學術機構/教育體系知名度。
- 二、 今年的主題是 ” 更公平、更綠色、更強大。語言測評的未來 ” 。” 語言測評 ” 如同其他產業，在去年受到極大的衝擊，因此也加速產業的系統性的轉變、創新、多元，促使測評更加公平、普及、永續。
- 三、 論文邀稿活動時程如下：
論文上傳截止日: 六月三十日
論文確認接收: 七月三十日
講者確認日: 八月十三日
- 四、 論文上傳連結：[Call for Papers for New Directions East Asia 2021](#)
- 五、 聯絡人及電話：英國文化協會考試發展策略長鍾宜君，電話 0965273896。

正本：如行文單位

To whom it may concern,

We are pleased to announce that the [Call for Papers for New Directions East Asia 2021](#) has now opened.

New Directions is the British Council's flagship language testing and assessment conference. It provides perspectives and insight on trends and approaches in English language assessment at a local, regional, and international level. Since being established in 2013, New Directions has celebrated eight editions, with the latest being held online in October 2020.

This year's conference convenes online on Dec 10 & 11 under the theme "**Fairer, Greener, Stronger: The Future of Language Assessment.**" It recognises that the language assessment industry, like all other sectors, has experienced significant disruption over the last year. There has been an acceleration in systemic change, innovation and the emergence of divisions in society relating to equality, accessibility and sustainability.

We invite paper proposals that address the main theme of the conference, focusing in particular on the sub-strands:

- Inclusivity and access in language testing
- Future-readiness: learning from the legacy of COVID-19
- Assessment in comprehensive learning systems: at the policy level
- Assessment in comprehensive learning systems: in the classroom
- Creating opportunities: assessment for work
- Automated language assessment
- The impact of language assessment on the environment: now and in the future

The Call for Papers will be open until Wednesday June 30th.

For key details and dates, as well as the link to submit a proposal, please visit our website [here](#).

Best regards,

New Directions 2021 Conference Team

Follow us on Twitter [@NewDirectionsBC](#)

Like us on Facebook [@NewDirectionsEastAsia](#)

Check out our [YouTube Channel](#)

Receive the latest conference information [via email](#)